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Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Na Lukách Polička, ze dne 17. dubna 2019 
 
Přítomní: Marie Kučerová, Zdeňka Vomočilová, Klára Trnková, Stanislav Nožka, Petr Nožka  
Nepřítomni: Kateřina Stodolová  
Přizváni:   Eduard Střílek, ředitel školy 
 
Program:  
 

1. 1. třídy – budou dvě (22 + 22 dětí). „Začít spolu“ – p. uč. Jehličková, standard – p. uč. Matouš. 
 

2. Angličtina – formou kroužku, zajišťuje Zelený domeček v prostorách školy. Výuka běží k všeobecné 
spokojenosti. 

 
3. Pobyt v Itálii pro 6. tř. – pobyt bude, p. uč. Marešové do penze neodchází. 

 
4. 6. třídy – Adaptační kurz bude v září 2019, finance odsouhlaseny. 6 třídy budou 3 – přijde cca 18 dětí 

z okolních obcí. 
 

5. Noví učitelé – vyšší počet žáků v příštím školním roce dává prostor pro přijetí 2 pedagogů. Pan ředitel 
má již rozjednány potenc. zájemce o tato místa. Paní Veronika Šrek – Bromová nabízí výuku Vtv na II. 
stupni (na zkrácený úvazek).   

 
6. Kavárna během rodičovských schůzek – funguje velmi dobře. Určitě pokračovat! 

 
7. Jitřenka – bohužel žádný progres. ŠR apeluje na ředitele školy, aby zajistil pravidelně příspěvky za ZŠ do 

tohoto poličského měsíčníku a na web školy.  
 

8. II. stupeň „Začít spolu“ – úkol pro vedení školy trvá. P. ředitel spolu s p. zástupcem navštíví ZŠ v Plzni, 
kde mají dostatek zkušeností. Konkrétní termín nebyl stanoven. ŠR doporučila, aby návštěva proběhla 
v letošním kalendářním roce. Zodpovídá p. ředitel.  

 
9. Dopravní situace kolem školy – škola obdržela návrhy, ke kterým poslala své stanovisko. Prověřit 

aktuální stav – zodp.: P. Nožka, zástupce zřizovatele.   
  

10. Placení obědů dětem v hmotné nouzi – běží. 
 

11. Rekonstrukce sociálních zařízení a kuchyňky (tu prioritně) – je reálné zpracovat projektovou 
dokumentaci ještě letos, protože v rozpočtu školy zbytou peníze. Zajistí pan ředitel školy.  

 
12. Prostranství před školou – pan ředitel zkontaktoval p. Hradila ze SZeŠ Litomyšl, bohužel zatím bez 

reakce. Nutno zaurgovat – co nejdříve. Zodp.: pan ředitel 
 

13. Počítače – škola nakoupila nové výukové PC. 
  



14. Nadané děti – víme, že by bylo dobré řešit, ale nevíme, co nabídnout. 
  

15. Středisko Alfa ve SY – aktuálně jej navštěvují 4 žáci školy. Dle předchozí zkušenosti je navštěvování 
střediska přínosné. 

 
16. Školní inspekce – od 8. 3. byla přítomna školní inspekce. Nebyly zjištěny žádné zásadní problémy, 

pouze drobnosti, které lze velmi rychle odstranit. ŠR bude mít zápis k dispozici. 
 

17. Příští schůze Školské rady – druhá ½ června 2019 

 

Zapsala: Marie Kučerová 


